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glasilo socialistične zveze delovnega ljudstva
Tu je čas, ko prihaja beseda 

sreča iz vseh ust. Srečo bomo 
zaželeli svojim najbližjim, znan
cem in prijateljem, da celo ti
stim, ki nam sicer niso pri srcu. 
Ali pri tem mislimo resno in 
iskreno? Ali je zaželeti srečo ob 
prehodu v novo leto postala sa
mo navada? Seveda nam predno
voletna mrzlica, številna za
ključna srečanja in sploh praz
nično vzdušje ne bodo dopušča
li, da bi se poglabljali v večjo 
ali manjšo iskrenost tolikokrat 
zaželjene sreče in zadovoljstva. 
Mogoče pa bo med nami ven
darle kdo, ki se bo v svojem 
razmišljanju vprašal: »Kaj je 
pravzaprav sreča, kako si jo 
ustvarimo?« Običajno začnemo 
razmišljati o zdravju kot glav
nem pogoju za srečo, šoferji naj 
bi vozili brez karambolov, uspe

šni naj bi bili na delovnem me
stu, v šoli, pogoj za srečo je 
tudi razumevanje v družini, roj
stvo zaželjenega otroka. Še bi 
lahko naštevali različne »sreče«, 
ki so pri vsakem od nas nekoli
ko drugačne. V naši zavesti je 
pogosto pozabljeno, da je člove
kova sreča odvisna še od mno
gih okoliščin. Ali ni sreča in 
zadovoljstvo, da se ljudje v kra
ju, krajevni skupnosti, v tovar
ni razumemo, da si medsebojno 
pomagamo, da znamo razumeti 
težave drugega? Ali ni sreča, če 
človek čuti, da je v svojem ko
lektivu enakovreden, da bo nje
govo mnenje enakopravno upo
števano? Ali ni sreča, če človek 
opazuje nenehen razvoj svojega 
kraja ob zavesti, da je to rezul
tat njegovega dela, samoprispev
ka? Sreča je tudi to, da živimo

v miru in sožitju z drugimi na
rodi Jugoslavije.

Imamo torej kar precej razlo
gov, da smo srečni, pa čeprav 
skoraj vsakega tare kakšen pro
blem. Jezimo se nad oskrbo, 
vendar nismo lačni, jezimo se, 
ker ni kave, vendar jo vseeno 
pijemo (čeprav avstrijsko), jezi
mo se, ker ni pralnega praška, 
a se skoraj povsod še najde 
kakšna rezervna vrečka, jezimo 
se nad cenami, hkrati pa smo 
odločno zato, da se podražijo 
izdelki naše tovarne, tarnamo 
nad premajhnimi dohodki, isto
časno pa ne moremo zanikati, 
da je naša produktivnost že ze
lo visoka. Tarnamo, tarnamo, 
nekateri malo upravičeno drugi 
pa kar tako, za vsak slučaj, da 
ne bi v množici izgledali kot 
posebneži.

Iz izkušenj pa vemo, da kma
lu pozabimo na vse težave, čim 
se zavemo določene nevarnosti 
za našo neodvisnost, čim spo
znamo, da bi nam lahko bilo 
mnogo slabše. Šele takrat zna
mo ceniti to, kar imamo, za
vemo se vsega, kar nas pravza
prav dela srečne in zadovoljne. 
Vse te naše pridobitve pa v da
našnjem nemirnem svetu niso 
povsem vame.

Tole neobičajno razmišljanje 
ob prehodu v novo leto pa se
veda nima namena negirati na
ših dosežkov v preteklem letu. 
Tudi naštevati jih ni treba. Oz
rite se okrog sebe, videli boste, 
da je kaj videti. Kaj pa prihod
nost? Preprosto, leto 1981 naj 
bo srečno in zadovoljno, kar že
limo zares iskreno vsem obča
nom.
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22. december dan JLA

V malem mestu Rudo so se
22. decembra 1941 postavili v vr 
sto pred tovarišem Titom, brez
kompromisni borci za vse kar 
je bilo zapisano na bojnih za
stavah, ki so jih nosili njihovi 
nasledniki v času 4-letne borbe 
in 354đtne izgradnje Socialistič
ne federativne Jugoslavije.

V spomin na ta dan praznu
jemo vsi pripadniki oboroženih 
sil, kakor tudi vsi, ki sodeluje
mo v izgradnji koncepcije SLO 
svoj praznik.

Letos prvič praznujemo dan 
JLA brez našega maršala, ven
dar je on z nami on je v naših 
srcih in v našem delu, ki ga vo
di njegova misel, ki jo je izre
kel 11. decembra 1969 na prosla
vi 504atnice univerze v Ljublja
ni:

»Mi moramo stalno izpopol
njevati sistem našega splošnega 
ljudskega odpora na osnovi traj
nih izkušenj naše NOB, kaikor 
tudi na osnovi samoupravnih 
odnosov med našimi delovnimi 
ljudlmi. Kajiti nemogoče si je za
misliti izgradnjo samoupravne 
družbe in družbenega življenja 
nasploh, če iste odnose ne vgra
dimo tudi v obrambni sistem. 
Zato mora biti v nadaljnjem 
razvoju koncepcija SLO v sredi
šču pozornosti naš delovni člo

vek, ter njegove samoupravne 
pravice iin dolžnosti, da aktivno 
sodeluje v organiziranju ob
rambe pridobitev naše sociali
stične revolucije in samouprav
ne družbe.«

Prehojena pot naše armade je 
velika od revolucije do danes, 
zgradili smo čvrsto armado, ki 
je osvobodila okupirano Jugo
slavijo in jo je sposobna obra
niti, pred Slehernim agresorjem. 
Zgradili smo teritorialno obram
bo, ki predstavlja organizacijo 
najširših ljudskih množic, ki se 
pripravljajo za oborožen odpor 
eventualnemu agresorju.

Sprovedli smo v dejanju za
misel koncepcije SLO, ki pove
zuje vse dejavnike izgradnje sa
moupravne socialistične domovi
ne v enoten sistem, ki v danem 
trenutku lahko uspešno vodi do
movino tudi v najtežjih situaci
jah.

Mogoče bo kdo zastavil vpra
šanje zaikaj se pripravljamo na 
obrambo, ko je vojna nepotreb
na in si jo ne želimo. Res je, 
vojne si ne želi delavni človek, 
vojno začno ljudje, ki vidijo v 
njej koristi. Ob eksploziji atom
ske bombe nad Hirošimo je člo
veštvo vzkliknilo — nikoli več 
vojne. Vendar tako se je člove
štvo zaklinjalo vedno, ko je Na

poleon koralkall v Egipt, v Rusi
jo, ko je na fronti pri Verdunu 
padlo milijon vojaibov, ko je bil 
premagan tiran Evrope.

Kljub temu pa odjek bombe 
nad Hirošimo ni bil dovolj mo
čan, vojne so se nadaljevale v 
Vietnamu, štiri vojne na bliž
njem Vzhodu, zadnje oktobra 
1973, imamo vojaške posege kot 
je Sovjetski v Afganistanu, ima
mo vojno med Irakom in Ira
nom ..., ki je na pragu Evrope,

zato je odgovor za kaj se pri
pravljamo jasen, v vseh vojnah 
je bil napaden tisti, ki je bh na 
obrambno preslabo pripravljen.

Samo naša pripravljenost in 
organiziranost, da uničimo tan
ke in letala, ki bi pridrli preko 
naših meja in naša odločenost, 
da branimo bratstvo in enot
nost, socialistične in samouprav
ne odnose in naše delo nam je 
pordk, da lahko živimo v miru.

Stanko Arzenšek

OBČINSKA KONFERENCA SZDL ŠENTJUR PRI CELJU 

o b j a v 1 j a

J A V N O  L I C I T A C I J O

za osebni avtomobil zastava 125 P, registriran do 19.3.1981. 
Leto izdelave — 1976, izklicna cena 45.000,00 din. Prometni 
davek ni vračunan v ceni vozila in ga poravna kupec. 
Javna licitacija bo 14. 1. 1981 ob 13. uri na parkirnem pro
storu zgradbe SO Šentjur.

Ogled je možen dve uri pred licitacijo. Interesenti pred 
licitacijo položijo 10 % izklicne cene avtomobila.



In memoriam

prof. dr. Marjan Žagar
Poslovili smo se od našega za

služnega šentjurskega rojaka, ve
likega domoljuba in človeka ši
rokih duhovnih razsežnosti, pro
fesorja dr. Marjana Žagarja.

Tovariš Marjan se je rodil 
pred 60 leti kot sin napredne 
učiteljske družine v Šentjurju 
pri Celju. Tik pred drugo sve
tovno vojno je končal učitelji
šče v Mariboru. Že kod učitelj i- 
šonik je bil vključen v komuni
stično mladinsko organizacijo 
SKOJ in bil ozko povezan s par
tijsko organizacijo, ki je delova
la na območju Šentjurja.

Leta 1941 se je povezal z na
rodnoosvobodilnim gibanjem. Po
zneje je postal vidni funkcionar 
na Kozjanskem. Med drugim je 
bil sekretar AGIT — propa pri 
okrožnem komiteju KPS za Ko
zjansko. Proti koncu leta 1944 
je bil imenovan za sekretarja 
okrajnega komiteja KPS za ob
močje Šentruperta nad Laškim 
in Šentjurja. To svojo funkcijo 
je opravljal vse do osvoboditve.

Po osvoboditvi je postal sekre
tar novega okrajnega komiteja 
KPS za okraj Celje-okolica. Na
to ga je klicala dolžnost v Lju
bljano, kjer je bil direktor ta
kratnega »Radia Ljubljana«. Za
radi njegovih izrednih organiza
torskih in pedagoških sposobno
sti je bil poslan kot delegat v 
Albanijo, da pomaga organizira
ti tamkajšnje šolstvo.

Še in še bi lahko naštevali 
njegove zadolžitve, ki so mu bi
le tedaj zaupane in katere je 
vse vestno in disciplinirano iz
vrševal.

V vsem njegovem delovanju 
so se posebej odražale vzgojitelj
ske sposobnosti. Svoje misli je 
znal posredovati plastično, ne
posredno z globokim notranjim 
pedagoškim žarom, zato je bil 
predvsem pri mladini nad vse 
toplo sprejet. Njegov odnos do 
mladih je bil vedno iskreno to
variški, prijateljski. Zaradi teh 
pozitivnih lastnosti njegovega 
značaja je žel povsod lepe uspe
he, bil je priljubljen in spošto
van.

-Naš prijatelj Marjan je rad 
zahajal v svoj rojstni kraj — 
v Šentjur. Radi smo ga sreče
vali in z njim pokramljali. Pov
sod na Kozjanskem so ga dob
ro poznali. Bil je med prvimi, 
ki je začel sistematično — znan
stveno preučevati to nekoč tako 
gospodarsko zaostalo področje.

To potrjuje tudi njegovo diser
tacij sko delo in številne publi
kacije, ki jih je izdal. Njegova 
želia je bila, da bi te kraje pod 
Bohorjem in njegovo prebivalst
vo čim bolj verodostojno pred
stavil širši slovenski javnosti. 
Marjan je imel rad Kozjansko 
in njegove, sicer revne, vendar 
ponosne in poštene ljudi. Zato 
je rad zahajal sem, saj ga je 
na ta del naše domovine vezalo 
mnogo lepih, a tudi težkih spo
minov iz časa NOB. Ves srečen 
je bil, ko se je srečeval s pre
prostimi ljudmi — delavci in 
kmeti. S svojo prirojeno domač
nostjo je takoj navezal topel 
stik in beseda je kar sama ste
kla. Z njimi je tudi rad zapel 
našo lepo domačo pesem.

Šenitjurčani poznamo našega 
Marjana tudi kot požrtvovalne
ga sodelavca na ljudsko^prosvet- 
nem področju.

Kot predsednik občinskega sve
ta za ljudsko prosveto v Šent
jurju je tudi aktivno sodeloval 
v dramski skupini, kjer je doži
veto podal ndkaj karakternih 
vlog. Dajal je koristne pobude

■ za razne druge prosvetne de
lavnosti in je bil vedno priprav
ljen povsod aktivno sodelovati, 
kjerkoli se je pokazala potreba. 
Tako je kot član pripravljalne
ga odbora za postavitev spome
nikov skladateljem Ipavcem re
dno prihajal v Šentjur na seje, 
kjer je dajal koristne predloge, 
hkrati pa je prevzemal mnoge 
odgovorne naloge, ki jih je bilo 
treba opraviti v Ljubljani in 
drugod. Sedaj je s svojimi so
delavci pripravljal Občinski 
zbornik za občini Šentjur in 
Šmarje. Imel je še nešteto na
črtov, katere pa, žal, ne bo mo
gel izpolniti.

Za njegove izredne zasluge ki 
jih ima Marjan za kulturno in 
gospodarsko rast naše občine 
ter pri utrjevanju tradicij naro
dnoosvobodilne borbe, so mu na
še občinske družbenopolitične 
organizacije podelile najvišje ob
činsko priznanje plaketo Leon 
Dobrotinšek.

Prav gotovo bomo prof. dr. 
Marjana Žagarja pogrešali pri 
našem vsakodnevnem reševanju 
razne problematike, še posebej 
pa ga bodo pogrešali krajani 
Šentjurja, ki so z njim sodelo
vali, pa seveda študentovska 
mladina, ki ji je bil velik prija
telj in dober pedagoški mentor.

Različni interesi pri 
izvajanju politike urbani
stične izgradnje v občini

Ko se popeljemo po našli lepi 
kozjanski pokrajini, ne vidimo 
več idiličnih vasi, značilnih koz
janskih hišic, kozolcev in dru
gih značilnosti. Hiter razvoj je 
močno posegel tudi v značilen

izgled te pokrajine. Kot gobe po 
dežju so rasle nove hiše, tudi 
sredi travnikov, hiše, ki bi lah
ko stale le ob robu večjega me
sta. Svoje je prispevala tudi ob
nova po potresu, saj smo v že

lji, da bi omogočit čim lažjo 
sanacijo posledic potresa, več
krat pogledali skozi prste ter 
dovolili graditi tam in takšne 
objekte, kjer bi sicer po nobe
nih načelih tega ne smeli dovo
liti. Tudi zakonodaja oziroma 
odloki so takšni, da na njihovi 
osnovi ne moremo bistveno pre
usmeriti smeri urbanizacije.

Rrav zaradi teh dejstev ter za
radi številnih kritik občanov, 
delegatov, družbenopolitičnih or
ganizacij in drugih smo pristo
pili k dopolnjevanju ustreznega 
odloka v občini z namenom, da 
zaustavimo nekontrolirano pozi
davo kmetijskih zemljišč, da 
uokvirimo izgradnjo »vikendov 
in zidanic« na manjše, za to pri
merne komplekse, ter da preciz
neje opredelimo vse tiste rešit
ve, ki so bile pogosto razlog, da 
je prihajalo do nesmotrnih od
ločitev. Ta odlok (odlok o urba
nističnem redu) pa sovpada z 
izdelavo prostorskega dela sred
njeročnega načrta, zato je po
trebna medsebojna usklajenost.

Kaj pravzaprav prinaša ta od
lok? Osrednja opredelitev v od
loku je ta, da se določijo že ob
stoječa strnjena naselja, kjer je 
možno znotraj naselja zgraditi 
še določeno število objektov, se
veda če so še prostorske mož
nosti.

Na posebni karti so izrisane 
meje parcel, znotraj katerih je 
možno takšno izpopolnjevanje, 
tako da ne bi prihajalo do šir
jenja naselij navzven na kmetij
ska zemljišča.

Tako je bilo po dolgotrajnem 
usklajevanju s krajevnimi skup
nostmi in Kmetijsko zemljiško 
skupnostjo ter službami pri UO

ogovorjeno, da bi lahko izpo
polnili naseldnja naselja: Stop
če, Podgrad, Vrbno, Vodruž, So

riško in Jakob (KS — OKOLI
CA); Ponikva, Hotunje, Dolga 
gora, Luterje (KS PONIKVA); 
Dramlje, Svetelka, Marija Dob
je in Trnovec (KS DRAMLJE); 
Blagovna in Prosanliško (KS 
BLAGOVNA); Gorica pri Slivni
ci, Slivnica, Javorje (KS SLIV
NICA); Kalotoje, Osredek (KS 
KALOBJE); Ldka, Dobrina, Ža- 
merk, Hrastje (KS LOKA); Lo- 
paca, Zg. Žegar (KS PREVOR- 
JE); Spodnje Dobje, Repuš, Su
ho, Ravno, Zg. Dobje (KS DOB
JE); Šentvid, Planinška vas, Do- 
r  opoli j e (KS PLANINA).

Znotraj teh vasi bi bilo mož
no dograjevati le v okviru mož
nosti, ponekod le dve ali tri no
ve stavbe. Odlok ne zajema na
selij, ki so urejena z urbanistič
nimi, zazidalnimi načrti.

Nadalje odlok omejuje grad 
njo objektov za rekreacijo (vi
kendov) na več manjših obmo
čij, opredeljuje način oziroma 
postopke pri opredeljevanju 
gradnje pomembnih družbenih 
objektov (proizvodnih, kultur
nih, komunalnih itd.).

Odlok konkretizira tudi pogo
je gradnje izven zazidalnih ob
močij (nadomestno gradnjo 
ipd.).

Pot do tako oblikovanega 
predloga odloka je bila zelo dol
ga. Srečevali smo se z različni
mi interesi in predlogi, od tega, 
da bi omogočili gradnjo znotraj 
skoraj vseh naselij, pa do pred
logov, da v »kmečkih naseljih« 
sploh ne bi dopustili nobene 
gradnje (razen nadomestne). 
Predlog odloka predstavlja do
ločen kompromis, ki ima tudi

strokovno utemajitav. Neglede 
na to pa so se na zadnji seji 
zborov SO ponovno pojavila ch- 
ometralno nasprotna stališča. 
Delegati v zboru KS so vztraja
li na vključitvi večjega števila 
norvlih naselij, delegat v zboru 
združenega ddla pa je v imenu 
10 Kmetijsko zemljiške skupno
sti vztrajal, da se iz odloka čr
tajo vsa naselja, ki imajo kmeč
ki značaj. Reziiltat razprave je 
bil, da zbor združenega dela ni 
sprejel odloka, zbor krajevnih 
Skupnosti pa ga je.

Dejstvo, da odlok ni bil spre
jet, samo po sebi ni nenavadno, 
bolj vprašljivo je to, zakaj ni
smo našli poti za uskladitev raz
ličnih pogledov. Kako delegati 
iz krajevnih skupnosti v zboru 
KS vztrajajo na šritvi števila 
naselij, delegati KS v Kmetijski 
zemljiški skupnosti pa nasprot
no? Kako predstavniki KZS v 
procesu usklajevanja soglašajo 
s »kompromisnimi« rešitvami, 
10 Kmetijsko zemljiške skupno
sti pa zavzame negativno stali
šče?

Iz vsega tega se ponuja za
ključek, da verjetno pri razpra
vah nismo šli dovolj v širino, 
da ni bilo možno konfrontirati 
mnenja prej. In to kljub temu, 
da je odlok v »javni razpravi« 
že skoraj leto dni. Odlok bomo 
morali tako ali drugače sprejeti, 
če nočemo še naprej anarhije 
pri gospodarjenju z zemljo, 
ostaja pa (verjetno pozitivna) 
izkušnja, kako moramo ravnati 
pri sprejemanju tako pomemb
nih odločitev.

Ta prispevek naj bi spodbudil
vse občane, kmete in druge, da 
se v svoji krajevni skupnosti 
pozanimajo o tem, da si medse
bojno povedo razloge za in pro
ti graditvi v posameznih nase
ljih, tako da bodo prišli delega
ti na skupščino poenoteni!

Stanko Lesnika

OBRTNO ZDRUŽENJE 
ŠENTJUR PRI CELJU

Obrtno združenje Šentjur pri 
Celju išče prostore, ki bi bili 
primerni za obratovalnice obrt
nikov raznih dejavnosti. Zato 
naproša vse lastnike, ki so pri
pravljeni take prostore oddati 
v najem, pa tudi druge občane, 
ki morda zanje vedo, da to spo
ročijo v tajništvo Obrtnega 
združenja, Ul. Dušana Kvedra 2 
(I. nadstropje).



Osnovna šola »Franja Malgaja«

Življenje in delo šole v šol
skem letu 1980/81 že prehaja 
proti koncu I. polletja; to je v 
obdobje intenzivnega učnavzgoj- 
nega dela, »boja« za čim boljši 
učni uspeh, živahnega in tvor
nega utripa v razrednih skupno
stih, pionirski organizaciji, 
ZSMS in interesnih dejavnostih.

Prvošolčki s svojimi rumeni
mi ruticami že v zgodnjih jutra
njih urah, čeprav še malo za
spani, s ponosom in vedoželjno
stjo prestopajo šolski prag, nji
hovo brezskrbno igro je zame
njal utrip šolskega življenja in 
dela. Ponosni so, saj so postali 
pionirji, s svojo pionirsko zapri
sego so istopili na pot Titovih 
pionirjev, bodočih graditeljev 
naše samoupravne skupnosti.

Učenci 8. razredov pa z vso 
resnostjo in odgovornostjo raz
mišljajo o odločitvi in usmerja
nju v srednje izobraževanje, saj 
jih v šolskem letu 1981/82 čaka 
prvič reformirano usmerjeno iz
obraževanje, ki bi naj šolalo bo
doče kadre predvsem po potre
bah združenega dela. Tu bo pri
šlo do bistvenega premika, saj 
bo usmerjano v proizvodno-teh- 
nične poklice 70 %, v družbo
slovne pa le 30 % osnovnošolske 
mladine. Tako poteka koordini
rano delo v usmerjanju na šoli 
s strani poverjenika za poklicno 
usmerjanje, Skupnosti za zapo
slovanje in staršev.

Z nekaj organizacijskimi in 
drugimi podatki vam želimo 
predstaviti osnovno šolo »Fra
nja Malgaja« Šentjur, šola je 
poimenovana po šentjurskem 
roj alku, legendarnem koroškem 
borcu za severno mejo, Franju 
Malgaju, katerega ime ponosno 
nosi vsak član naše šolske skup
nosti.

Osnovna šola »Franja Malga
ja« je centralna šola z dvema 
podružnicama Blagovna in Ka- 
lobjem. V šolskem letu 1980/81 
je na centralni šoli 31 čistih od
delkov z 889 učenci, dva oddel
ka podaljšanega bivanja; na po- 
idružnicah Blagovna in Kalobje 
pa sta po dva kombinirana od
delka s 34 oziroma 35 učenci, 
skupno 958 učencev.

Sam šolski okoliš je zelo raz
vejan, tako imamo okoli 320 vo
začev iz širše oikolioe Prosemi- 
škega, Goričice, Žepine, Trnov
ca, Sel, Hotunj, Primoža, Gro- 
belmega, Stopč, Čmolice, Nove 
vasi, Podjezerc, Vrbnega, Jako

ba, Vodruža, Osredka do odda
ljenih Brez, ki gravitirajo v la
ško Občino.

Avtobusni prevozi, ki jih op
ravlja Izletnik Celje, so stalen 
in skoraj nerešljiv problem, 
namreč učno-vzgojmo delo in in
teresne skupnosti ne moremo 
vsiklajevati s kopico voznih re
dov, tako da so določeni učenci 
vozači prikrajšani za delo pred
vsem v interesnih dejavnostih, 
trpi pa tudi del pouka, kadar 
so zamude avtobusov oziroma 
izpadi prevozov. V novem sred
njeročnem obdobju 1981-85 bo
mo morali razmišljati v tej sme
ri, da bo prišlo do spremembe 
šolskega dkališa med osnovno 
šolo Šentjur in 'Dramlje.

Kljub izgradnji novega prizid
ka k centralni šoli Šentjur v le
tu 1977, se šola otepa s kopico 
problemov, kot so:
— Velika materialna sredstva, 

ki jih je družba in seveda 
krajani vložila v objekt tudi 
s samoprispevkom, so omo
gočila, izgradnjo novega šol
skega prostora, ki pa ima na 
žalost cel kup pomanjkljivo
sti, na katere stalno opozar
jamo izvajalca del GIP In
grad Šentjur in OIS Šentjur 
kot investitorja. Največji 
problem pri objektu je sana
cija ravne strehe, M pušča 
skoraj v vse učilnice. Smatra
mo, da le klasična streha lah
ko razreši ta pereč problem. 
Dosedanja večkratna popravi
la stanja niso sanirala. Na 
objektu se zaradi puščanja 
strehe dela velika družbena 
škoda (zatekanje vode po o- 
pažu na stropu, po pohištvu 
v učilnicah in po stavbnem 
pohištvu), zato je potrebno 
objekt v najkrajšem času sa
nirati in zaostriti odgovor
nost.

— Drug problem je vzdrževanje 
starih objektov šole (stara 
šola Šentjur, Kalobje, Bla
govna), ki jih z lastnimi 
amortizacijskimi sredstvi ne 
moremo vzdrževati. V okviru 
DO VIZ smo dosegli razume
vanje, tako da smo združili 
50 % amortizacije vseh šol. 
S temi sredstvi in delom la
stne armotizacije smo pristo
pili k sanaciji strehe stare 
šole Šentjur, v letu 1981 in 
1982 pa planiramo napeljavo 
centralne kurjave na obeh 
podružnicah, za kar so se

krajani odločili tudi z dele
žem samoprispevka (na Ka- 
lobju). Iz lastnih sredstev pa 
srno sanirali streho na po
družnici Blagovna.

— Tretji kompldksnejši prob
lem pa je sanacija šolske ku
hinje, ki sedaj dela v nemo
gočih pogojih. Planiramo pri
zidek nove kuhinje v podalj
šku prizidka nove šole. Pred
računska vrednost objekta 
je okoli 6.300.000 din. Z izgla
sovanjem samoprispevka so 
krajiani našega šolskega oko
liša '»odprli vrata« rešitvi te
ga perečega problema; za 
njihovo razumevanje se za
hvaljujemo. Z intenzivnim 
sodelovanjem OIS, KS in šo
le moramo zagotoviti sred
stva, da v letu 1981 pristopi
mo k realizaciji tega objek
ta, kot je tudi zapisano v te
meljih planov šole in OIS 
Šentjur za srednjeročno ob
dobje 1981-85. Smatramo, da 
kljub zaostrenim pogojem 
gospodarjenja moramo s str- 
njehimi močmi ta problem 
rešiti, našega otroka-šolarja 
moramo s plati zdrave pre
hrane postaviti izven materi
alnih Pkvirov v tem trenutku 
razvoja.

Vse življenje in delo šole je 
planirano z letnim delovnim na

črtom šole, v skladu z zakonom 
o osnovni šoli, predmetnikom 
in učnim načrtom. Samo nekaj 
podatkov: v šol. letu 1980/81 bo
mo opravili 33.469 ur pouka, 
3.330 ur dopolnilnega in dodat
nega pouka, 2.486 ur prostovolj
nih dejavnosti.

V nadaljevanju bomo na krat
ko predstavili nekaj interesnih 
dejavnosti, v katere se po svo
jih interesih vključujejo učen
ci, v nekatere pa skoraj vsi 
(bralna značka 850 učencev, Ve
sela šola 501 učenec, pionirska 
hranilnica 720 varčevalcev, ŠŠD 
s sekcijami 619 učencev).

Vseh .interesnih dejavnosti je 
23, katere vodijo v glavnem uči
telji naše šole kot mentorji in 
nekaj zunanjih sodelavcev (pred
vsem v sekcijah ŠŠD, mladi ga
silci iz GD Šentjur), nekaj sek
cij pa vodijo tudi dijaki 4. let
nika pedagoške gimnazije iz Ce
lja.

Qb zaključku bi radi pouda
rili, da želimo odprto nastopati 
proti vsem institucijam v naši 
DPS, predvsem pa KS, staršem 
in sploh vsem, ki se kakorkoli 
vključujejo v življenje in delo 
šole — naš Skupen cilj mora bi
ti naš pionir, mladinec, ki se 
naj razvija v tvornega gradite
lja naše samoupravne sociali
stične skupnosti.



Likovni krožek
Likovni krožek na OŠ Franja 

Malgaja je aktiven in delaven. 
Obiskuje ga 12 učencev od 5. do
8. razreda. Delamo po naprej do
ločenem programu seveda pa v 
glavnem celotno dejavnost nave
zujemo na redni šolski program.

Učenci se seznanijo z novimi 
likovnimi tehnikami in na po
dlagi njih prihajajo do novih 
spoznanj iz likovnega oblikova
nja.

V širšem prostoru predstavlja
mo lastno šolo in preko nje po
pulariziramo tudi sam kraj. Naj
bolj pride do izraza vsako leto, 
ko je v Šentjurju likovna kolo
nija Bohor žari, ki jo obiskuje 
povprečno 35 osnovnih šol iz ce
le Slovenije.

Dela, ki jih narede naši učen
ci, pošiljamo na razne natečaje, 
nekaterih pa se udeležimo in de
la nastanejo tam.

Za delo imamo solidne prosto
re, sama oprema pa na žalost 
ni taka, 'kot bi bilo zaželjeno. 
Tako preostane realizacija zami
sli mentorja in njegovi iznajdlji
vosti.

V tem kratkem času se je ime 
naše šole pojavljalo na skoraj 
vseh večjih prireditvah likovni
kov osnovnih šol, kjer smo do
segli tudi vidne rezultate. Naj 
omenim nekatere:
— zlata plaketa v Brežicah na 

temo: Preprečujmo požare;
— srebrna in bronasta plaketa 

v Norvem mestu na srečanju 
zgodovinarjev in likovnikov 
Slovenije;

— Priznanje za sodelovanje na 
temo o RK;

— Trikrat za povrstjo smo os
vajali eno od nagrad na na
ši koloniji Bohor žari;

— osvojili smo priznanje v Ma
riboru na temo: Otroški av
toportret v konkurenci bkrog 
300 osnovnih šol.

Seveda so bili zabeleženi še 
drugi uspehi, ki imajo občinski 
ali regijski značalj.

Zaradi uspehov, ki jih ni ma
lo, nismo postali domišljavi. Ti 
uspehi so nam dali še več ela
na in več volje do dela.

Prav in zaželjeno bi bilo, da 
bi lahko naredili ,kje v Šentjurju 
likovno razstavo in da bi tudi 
širši javnosti predstavih, kaj 
znajo narediti naši mladi umet
niki. To je seveda želja, če jo 
bomo lahko realizirali, pa seve
da ni odvisno samo od nas.

Mentor krožka

Kranjc Marjeta 6. r.

Mladi zgodovinarji
Med številnimi krožki na OŠ 

»Franja Malgaja« v Šentjurju 
deluje tudi zgodovinski. Vanj so 
vključeni učenci sedmih in os
mih razredov. Krožek vodi tova
rišica Nada Mastmelk.

Člani krožka proučujejo šent
jursko preteklost, izdelujejo 
stenčase o naših pomembnih ro
jakih, Skrbijo za spomenike, pri
pravljajo razstave, referate in se 
udeležujejo republiških srečanj 
pionirjev zgodovinarjev in likov
nikov.

Med razstavami je najbolj u- 
spela razstavo »Staro orožje ob 
dnevu JLA.

Na srečanjih pionirjev zgodo
vinarjev so člani krožka v pre
teklih letih dosegli lepe uspehe. 
Pred dvema letoma so v Novem 
mestu na temo Partizansko 
zdravstvo, z nalogo Bolnišnica 
»Zima«, dobili četrto nagrado. 
Lani so za nalogo »Karta doga
janja med NOB v občini Šent
jur pri Celju« prejeli zlato pri
znanje. Nato so bili izbrani v 
slovensko delegacijo, ki je od
potovala v Kolašin v Črno goro 
na zvezno srečanje. V juniju so 
se udeležili 9. kongresa gasilske 
zveze Slovenije v Brežicah. Na 
tekmovanju so sodelovali z na
logo »Gasilstvo v Šentjurju«. 
Žreb je naši ekipi žal onemogo
čil sodelovanje v finalnem tek
movanju.

Letos pripravljajo nalogi o 
mlinih na Slovenskem in o par

tizanskem šolstvu. V februarju 
in marcu bodo zato morali opra
viti veliko terenskega dela. Čla
ni uspešno sodelujejo s foto 
krožkom. Največ težav jim pri 
sestajanju povzroča raznolik ur
nik in različne obveznosti posa
meznikov.

Kljub temu da je delo obsež
no, pestro posebno pred tekmo
vanju zelo zahtevno, je vzdušje 
v krožku vedno prijetno. Krož- 
karji si želijo, da bi naslednje 
leto v njihove vrste stopilo več 
novih članov. Zahvaljujejo se 
vsem borcem, gasilcem in kra
janom, ki so sodelovali pri an
ketah in kakorkoli pomagali 
krožku.

Mladi dopisniki
V Krožek smo vključeni pio

ni j ri in pionirke drugih, tretjih 
in četrtih razredov. Pišemo o 
svojih doživetjih doma, v šoli, 
kjerkoli. Dobre prispevke poši
ljamo Cicibanu, Kurirčku in ča
sopisom, ki imajo rubrike za 
mlade. Izdajamo tudi glasilo. Do 
sedaj smo izdali dve številki. V 
prvi številki smo pisali pred
vsem o počitnicah in o zanimi
vih dogodkih v lepih jesenskih 
dneh, druga številka glasila pa 
je bila skoraj v celoti posvečena 
dnevu republike.

člani krožka pa med seboj tek
mujemo za najboljšega dopisni
ka in za najboljši razred. To
varišica namreč vsak naš prispe
vek oceni s točkami od 1 do 5. 
Tako se nam zbirajo točke, od

visno pač, kako je kdo prizade
ven. Trenutno ima med razredi 
največ točk 2. b, med posamezni
ki pa Simona Žlof iz 4. c razre
da.

Pionirska prometna služba
Naša šola stoji na prometno 

živahnem področju. Še posebno 
nevaren je prehod iz šolskega 
dvorišča na igrišče. Da bi omo
gočili večjo varnost učencev ob 
prihodu in odhodu iz šole, smo 
v sodelovanju s Postajo milice 
organizirali pionirsko prometno 
službo. To je skupina 20. pio
nirjev prometnikov, ki ob naj
večjem pretoku učencev dežura

jo ob obeh prehodih. Opremlje
ni so z rumenimi pelerinami^ in 
loparčki, tako da jih ni težko 
opaziti. Učencem in starejšim 
ljudem pomagajo pri prehodu 
čez cesto ter jih opozarjajo na 
nepravilnosti.

Po tem kratkem času delova
nja se je pokazalo, da je to ve
lik prispevek k varnosti otrok.

Mentor prometnega krožka

Foto krožek
Vsa važnejša dogajanja na šo

li in izven nje slikovno upodab
ljamo na papir člani foto krož
ka. Poleg svoje vitrine vodimo 
tudi foto kroniko šdle. K sode
lovanju smo pritegnili zunanje
ga sodelavca — učenca, ki je la
ni končal osnovno šolo.

fotografijo je član našega krož
ka dobil tretjo nagrado. Ravno 
tako uspešno sodelujemo s krož
ki na šoli, še posebno z zgodo
vinskim krožkom v pripravi sli
kovnega materiala za izdelavo 
zgodovinske naloge. Ob koncu 
šolskega leta pripravljamo raz
stavo naših izdelkov za širšo 
javnost.Na natečaju za najboljšo fo-

ŠŠD »MLADOST*
Mladi športniki so na občnem 

zboru v septembru sprejeli pro
gram dela za šblsko leto 1980/81.

V programu dela je predvide
no, da se vključi v redno vad
bo čim večje število učencev. 
Redna vadba poteka v nasled
njih palnogah:
— splošna vadba za učence od

1. do 4. razreda, košarka, od
bojka, rokomet, nogomet, at
letika, gimnastika, namizni te
nis, streljanje, šah in ritmi
ka.

Planinška sekcija pa občasno 
organizira izlete v planine. Na 
šoli je molano razvejano tekmo
vanje za najboljši športni raz
red in tudi za najboljšega šport
nika in športnioo.

Za to so izdelani pravilniki in 
najboljši prejmejo priznanja in 
nagrade. Poleg redne vadbe smo 
načrtovali medrazredna tekmo
vanja v atletiki, krosu, štafetah, 
nogometa, košarki, rokometu, 
odbojki, med dvema ognjema, 
gimnastiki, namiznem tenisu, 
streljanju, orientacijiskem poho
du, poligonu, Vlečenju vrvi in 
smučanju.

Bkjpe ŠŠD se bodo tudi ude
leževale vseh občinskih prven
stev in tekmovanj na višji rav
ni. Tudi prijateljska (tekmovanja 
s sosednjimi solarni so predvi
dena v raznih panogah. Tako bo 
vseh tekmovanj okoli 300, kar 
zahteva veliko angažiranost u- 
čemcev kot mentorjev, ki delajo 
v ŠŠD.

V društvu dela 7 učiteljev in 7 
zunanjih sodelavcev.

Veliko skrb posvečamo smu
čarskim tečajem, saj bo letošnjo 
zimo obiskovalo tečaje okrog 250 
otrok. Prvi tečaji so se že pričeli 
na terenih v Šentjurju.

V okviru majskih tekmovanj 
imamo vsako leto športno sre
čanje ob dnevu mladosti s po
brateno šolo iz Užičke Požege. 
Tako bo letošnje srečanje v me
secu maju v Požegi, na kar se 
bo ekipa športnikov naše šole 
vestno pripravila.

Člani ŠŠD sodelujejo tudi pri 
urejanju igrišč in okolice, pri 
raznih proslavah in prireditvah. 
Na koncu šolskega leta bo tudi 
akaidemija, na kateri bodo pro
glašena najboljša ŠŠD v občini. 
Za še uspešnejše delo bi v ŠŠD 
potrebovali še več zunanjih so
delavcev in s tem pripomogli h 
kvalitetnejšemu delu.

Mentor ŠŠD Miha Iskra

Pravljični
krožek

Pravljični krožek je organizi
ran za učence 1. razireda. Ima 
26 rednih članov. Sestajajo se 
1-krat tedensko.

Pri krožku si ogledujejo slika
nice, poslušajo pravljice, jih ust
no obnavljajo in ilustrirajo ne
katere pa tudi dramatizirajo s 
pomočjo lutk. Ogledujejo si tu
di diafilme in poslušajo prav
ljice na ploščah. Obiskali so že 
šolsko in krajevno knjižico z na
menom, da bi postali njeni stal
ni obiskovalci.

Sodelovali so tudi pri glasilu 
krožka »Mladi dopisniki« z ilu
stracijami in kratkimi pisnimi 
sestavki.

V 2. poletju se bodo sposob
nejši člani vključili v krožek 
»Mladi dopisniki«.



Programska konferenca SZDL
V ponedeljek, 15. decembra je 

bila seja programske konferen
ce SZDL Šentjur pri Celju. Med 
drugimi so se jo udeležili tudi: 
Jože Brilej in Igor Križman, čla
na predsedstva RK SZDL, Jože 
Veber predsednik MS SZDL in 
drugi. Osrednja pozornost je bi
la na tej konferenci posvečena 
oceni uspešnosti dela frontne or
ganizacije v iztekajočem se letu. 
Sprejete pa so bile tudi pro
gramske usmeritve za leto 1981. 
V Okviru aktivnosti SZDL so se 
dogovorili za dvo fazen posto
pek za izpeljavo občinske pro- 
SZDL, ki bo zaradi nalog na po-

aimslke in volilne konference 
dročju referenduma v mesecu fe
bruarju prihodnjega leta.

V okviru konkretnih nalog 
SZDL je dogovorjeno, da se med 
fazama izpeljejo programske 
konference po krajevnih konfe
rencah SZDL. Na nivoju občin
ske konference se morajo opra
viti kadrovske dopolnitev orga
nov. Izdelati je potrebno dokon
čne smernice, ki bodo ob dopol
nitvah programskih konferenc 
po krajevnih skupnostih služile 
kot program, kateri bo sprejet 
na naslednji konferenci.

V razpravi, ki jo je podal pred
sednik OK SZDL tovariš Čan
der Mirko je bilo poudarjeno, 
da organi, ki delujejo pri OK 
SZDL niso bili dovolj aktivni. V 
njih se je sicer nekaj dogajalo, 
v vsebini dela pa je bilo prema
lo konlkretnih zaključkov in us
meritev. Vendarle so bile neka
tere aktivnosti dobro zastavlje
ne in tudi uspešno realizirane. 
Pozornost razpraivlljalcerv delega
tov je bila usmerjena med dru
gim tudi na področje kmetijst
va v naši občini. Dogovorjeno 
je, da je ena izmed osrednjih 
točk naslednje konference posve
čena temu vprašanju.

Pričakovati je bilo, da bodo 
več vprašanj delegati namenili 
delovanju družbenih organizacij 
in društev. Vendar razen ZKOo 
tem vprašanju ni bilo razprave.

Vzrok temu je verjetno tudi v 
tem, da še vedno ni rešen prob
lem finansiranja. Saj se prav v 
tem času skoraj vsa društva na 
nivoju občine ubadajo z veliki
mi težavami, ki jih imajo pri 
razreševanju odplačila -stroškov, 
ki so nastali ob uporabi pro
storov v stari občinski stavbi. 
Zatorej smo v tem trenutku s 
takim stanjem kot je na pod
ročju DOD še lahko kar zado
voljni. Veliko pozornosti je bi
lo namenjeno informiranju. Naj
večji problem po tem vprašanju 
je finansiranje. V izdelavi je 
osnutek SS o finansiranju celo
tne informativne dejavnosti v 
občini. Posebej je bilo obravna
vano stanje in potrebe informa
tivnih medijev v občini, kakor 
tudi v regiji. Zavzeto je bilo sta
lišče, da moramo v občini raz
vijati tiste oblike informiranja, 
ki jih potrebuje delavec v zdru
ženem delu in občan v krajevni 
skupnosti in v katerih tudi vidi 
lastne in skupne interese.

Poleg tega je bila na seji po
dana tudi ocena o izvedbi re
ferenduma za krajevne samo
prispevke. Kakšni so bili rezul
tati na tem področju, oziroma 
kako je referendum uspel v po
sameznih krajevnih skupnostih 
si lahko preberete v članku »Po
vsod izglasovali samoprispevek«.

Na konferenci so bila obrav
navana še številna druga vpra
šanja, saj frontno delo SZDL de
jansko vključuje vse aktivnosti, 
kjer občani združujejo svoje in
terese.

Ta konferenca je še enkrat po
trdila, da so bila vsa dosedanja 
prizadevanja na področju front
ne organizacije pravilno zastav
ljena in bo z delom potrebno 
nadaljevati v smeri hitrejšega 
razreševanja vseh odprtih vpra
šanj. Vključevati pa bo potreb
no nove kadre, ljudi, ki so pri
pravljeni delati in pomagati raz
reševati vsakodnevne probleme 
na vseh področjih.

Drago Slakan

Zbor komunistov občine
V SREDO, 17. decembra so se 

sešli na zboru člani Zveze ko
munistov občine Šentjur. Na
men tega zbora je bil v tem, 
da se vsi člani Zveze komuni
stov seznanimo o aktualnih no
tranjih in zunanjepolitičnih 
vprašanjih in nalogah komuni
stov pri tem. O teh vprašanjih 
je pred kratkim razpravljal tu
di Centralni komite ZKJ in CK 
ZKS. O tej temi je zelo celovito 
in konkretno podal referat se
kretar MS ZKS Celje in član CK

ZKS tovariš Janez Zahrastnik.
O nalogah komunistov v naši 

občini pa je spregovoril sekre
tar Občinske konference ZKS 
tovariš Janez Zahrastnik.

O nalogah komunistov v naši 
občini pa je spregovoril sekre
tar Občinske konference ZKS 
Šentjur tovariš Boris Križman- 
čič. Naloge, ki so postavljene 
pred vse komuniste, izhajajo iz 
zadnjih sej Občinske konference 
ZKS Šentjur pri Celju.

Drago Slakan

Povsod izglasovali
samoprispevek

V nedeljo, sedmega decembra 
1980, smo glasovali na referen
dumu za uvedbo tretjega samo 

rispevka. Kljub temu da je bi
lo izredno slabo vreme, je bilo 
na vseh voliščih enajstih krajev

nih skupnosti naše občine zelo 
živahno. Delovni ljudje in obča
ni so prihajali že od zgodnjih 
jutranjih ur. Povsod so bila vo
lišča lepo okrašena in so dajala 
videz pomembnega dogodka. Sa

moprispevek smo izglasovali v 
vseh enajstih krajevnih skupno
stih in bo v naslednjih petih le
tih velik priispevdk k razvoju 
KS. Odločili .smo se, da damo 
svoj prispevek za izgradnjo vo
dovoda, za modernizacijo cest
nega omrežja ta  v druge name
ne po programu posameznih 
krajevnih skupnosti. Za uvedbo 
tretjega samoprispevka, ki bo 
trajal vse prihajajoče srednje
ročno Obdobje, se je izreklo 73,2 
odstotka prebivalcev, glasovalo 
pa je približno devet desetin 
vseh volilnih upravičencev. Naj
bolj enotni so biffi krajani Pla
nine pri Sevnici, saj se je kar 
devet od desetih odraslih kra
janov odločilo »za«. Nekaj slabši 
je bil odziv v Dobju, Kalobju in 
Prevorju, kjer je bilo manjše 
udeležbe krivo tudi slabo vreme.

PREGLED IZIDA GLASOVANJA 
NA REFERENDUMU ZA UVED
BO KRAJEVNEGA SAMOPRI
SPEVKA V OBČINI ŠENTJUR 
PRI CELJU

Krajevna sl Glasovalo
»ZA« ..oo '

Šentjur-dkolffica 1531 67,1
Šentjur-center 1383 70,8
Slivnica 995 77,9
Planina pri Sevnici 1077 88,9
Dobje pri Planini 454 61,0
Prevorje 284 53,5
Loka pri Žusmu 439 79,1
Dramlje 815 76,1
Blagovna 606 72,9
Ponikva 1218 80,5
Kalobje . 324 64,0
Skupaj 9126 73,2

Mladinska politična šola
Izobraževanje mladih je v da

našnjem, sodobnem času zelo 
pomembno. OK ZSMS je letos 
prvič uvedla kot obliko izobra-

; vanj a mladinsko politično šo
lo. Organizirala jo je z name
nom, da bi mlade usposobila za 
čim boljše delo v posameznih 
00  ZSMS. Mladinci si moramo 
pridobiti znanje o metodah de
la in organiziranosti 0 0  ZSMS, 
se seznaniti s konkretno prob
lematiko mladih v različnih sre
dinah in si čimbolj poglobiti 
splošno idejnopolitično znanje. 
Z vsem tem se bomo srečali v 
tej mladinski politični šoli. Pre
davanja in razprave bodo ob so
botah, pričeltek bo ob 8.30 uri v 
stavbi Skupščine občine v III. 
nadstropju. Program dela smo si 
že zastavili ta  ga tudi sprejeli. 
Vse teme bodo vsebovale pro
bleme današnjega življenja in 
odgovore nanje, postavljali bo
mo tudi različna vprašanja. Ne
katere teme, ki zadevajo našo 
sredino, bomo pripravili sami, v 
glavnem pa bomo poslušali pre
davatelje Borisa Baudka, Stan
ka Lesniko, Borisa Križmančiča, 
Mirana Korena, Slavka Slejka in 
druge.

Pa še nekaj naslovov iz našega

obsežnega programa:
L Samoupravljanje v KS, orga

ni, delegacije DPO in nalo
ge OO ZSMS.

2. Položaj in vloga_ religije v so
cialistični družbi.

3. Samoupravljanje v DO in 
vloga OO ZSMS.

4. Delo, lastnina, samoupravlja
nje.

5. Koncept SLO in DZS ta vlo
ga OO ZSMS pri tem.

6. Lik komunista.
7. Mlada generacija v boju za 

naldaljui raizvoj socialističnih 
samoupravnih odnosov.

8. Pomen in vloga prostovolj
nega dela, posebej mladin- 
škega ta MDA.

9. Planiranje v DO in KS in 
programi razvoja naše druž
benopolitične Skupnosti.

10. Zunanjepolitična situacija, 
medsosedški odnosi ter Jugo
slavija in neuvrščenost. Za
ključek šole.

Udeležba na MPŠ je prosto
voljna, ob zaključku pa bomo 
dobili potrdilo o dokončani šoli, 
seveda le tisti, ki jo bomo red
no obiskovali oziroma samo u- 
pravičeno manjkali.

Alenka Golež

Začasno zaposleni v tujini
V času novoletnih praznikov 

bo mnogo naših občanov, ki so 
zaposleni v tujini, prišlo na 
obisk k svojcem. Nekateri med 
njimi pa se bodo vrnili za stal
no. V tej zadnji številki leto
šnjega leta želimo, da preko gla
sila Utrip informiramo vse 
zdomce o dogajanjih v naši ob
čini. Posebno odpiranja obrtnih 
delavnic itd. Posebno bi ob tej 
priložnosti prosili vse sorodni
ke zaposlenih v tujini, da jim to 
številko Utripa posredujete, po 
možnosti pa tudi vse naslednje 
številke. Na ta način bomo ust
varili stalno vez z našimi obča
ni na začasnem delu v tujini, s 
tem pa tudi pogoje za njihovo 
hitrejše vračanje v domovino.

Pomemben pogoj za vračanje 
zdomcev je brez dvoma mož
nost zaposlovanja v bližini do
mačega kraja. Potrebe po kad
rih v naših delovnih organizaci

jah so naslednje:
TOLO Šentjur: 
čevljarjev — 15 
ŽIČNA Šentjur 
poklic ozikega profila — 7 
Alpos TOZD Oprema 
pdklic ozkega profila — 7 
iključavničarji — 15 
mizarji — 15 
pleskarji — 8 
Alpos TOZD Cevama 
pdklic ozkega profila — 10 
obdelovalci k o v in  —  14 
ključavničarji — 26 
elektrikarji — 4 
žerjavovodji — 4 
Kmetijski kombinat 
TOZD Klavnica 
poklic ozkega profila — 17 
mesarji — 10 
Kmetijski kombinat 
TOZD Lastna proizvodnja 
poklic ozkega profila — 17 
kmetij ci (širok profil) — 10



Kmetijski kombinat 
TOZD Transport
poklic ozlkega profila — 6 
ključavničarji — 4 
vozniki — 4 
Kmetijski kombinat 
TOZD Trgovska dejavnost 
prodajalci — 15 
LI »Bohor« TOZD Žaga 
in furnirnica 
lesarji — 6 
ključavničarji — 3 
vozniki — 3
AERO — obrat Dobrina
poklic kemične smeri — 6 
TOZER TOZD Moda Šentjur
poklic ozkega profila — 5 
Ingrad Šentjur 
zidarji — 5
Komunalno obrtno podjetje
zidarji — 14 
keramiki — 5
monterji stavbnih instalacij — 5 
pleskarji — 7

Poleg teh delovnih mest pa 
bodo zaposlovali tudi v ostalih 
organizacijah tako, da lahko re
čemo, da ni več tako pereč pro
blem zaposlovanja, kot je to bi
lo pred leti. V tem sestavku smo 
navedli le tiste delovne organi
zacije in njihove potrebe po ka

drih,. kjer je to večje. Seveda 
pa bodo v naslednjih letih zapo
slovali tudi tehnike, inženirje, 
ekonomiste ipd. Predlagamo, da 
se zdomci osebno ah pismeno 
obrnejo na omenjene in tudi 
druge organizacije, kejr bodo do
bili vse potrebne podatke.

Na področju obrti tudi obsto
jajo pogoji odpiranja delavnic. 
Predvsem so deficitarne nekate
re uslužnostne obrti, za katere 
imamo tudi uveljavljene davčne 
olajšave. Podrobnejše podatke o 
tem lahko interesenti dobijo na 
upravnem organu skupščine ob
čine.

V letošnjem letu ne bomo or
ganizirali posebnih razgovorov z 
zdomci, namesto tega je zago
tovljeno, da bodo lahko zdomci 
dobili vse potrebne informacije 
v svoji krajevni skupnosti. Vse 
ostale informacije pa lahko do
bijo na upravnem organu Skup
ščine občine Šentjur pri Celju.

Ob novem letu želimo vsem 
našim občanom, ki so na zača
snem delu v tuljini, veliko zdrav
ja ter sreče v osebnem življe
nju z željo, da se kar najhi
treje odločili za stalen povratek 
v domovino.

Drago Slakan

/ 9  ljubljanska banka
Ocena poslovanja v letu 1980

Minilo je šest mesecev, odkar 
posluje LB-SB Celje, ekspozitu
ra Šentjur, v novih prostorih. 
Ti se nahajajo v soseski »ME
STNO JEDRO« skupaj s prosto
ri službe družbenega knjigovod
stva, pošte in zavarovalnice. S 
preselitvijo v nove prostore smo 
v ekspozituri Šentjur prešli na 
dvoizmensko delo in ocenjuje
mo, da smo s tem naše storitve 
približali občanom, saj ugotav 
ljamo, da se občani vedno več 
naših storitev poslužujejo v po
poldanskem času. V tem času 
se je bistveno povečal fizični 
obseg poslovanja tako v odseku 
zbiranja sredstev (likvidatura) 
kot tudi v odseku kreditiranja. 
Celodnevno poslovanje omogo
ča občanom, da lahko v popol
danskem času dvignejo sredst
va in s položnicami poravnavajo 
tudi različne obveznosti. Ugotav
ljamo, da so se občani tega, da 
lahko plačujejo s položnicami 
pri nas, v dosedanjem času pre
malo posluževali, tako da v na
slednjem obdobju pričakujemo 
več storitev v te namene. Banč
ni dellavci smo usposobljeni za 
opravljanje teh del in vam bo
do radi dajali vsa pojasnila.

V začetku meseca septembra 
1980 smo pričeli z opravljanjem 
del za hranilne vloge in žiro ra
čune na terminalu. Spava smo 
imeli nekaj težav, sedaj je delo 
steklo in pričakujemo, da bomo 
naš,im varčevalcem nudili kva
litetne usluge tudi na tem po
dročju. Ugotavljamo, da se bo 
fizični obseg poslovanja v letu 
1980 v odnosu na leto 1979 po
večal za četrtino. V tem obdob
ju beležimo močan interes za 
najemanje potrošniških posojil, 
čeprav se je v zadnjem obdob
ju vrsta proizvodov, katere ob
čani kupujejo za potrošniško

posojilo, spremenila. V banki 
razpolagamo z zadostnimi sred
stvi, vendar opažamo premalo 
interesa za najemanje posojil s 
strani nosilcev drobnega gospo
darstva. Večina koriščenih kre
ditov s tega področja odpade na 
kredite za potrebe avtoprevozni- 
štva in nosilcev obrti za oprav
ljanje del z gradbeno mehaniza
cijo, premalo zahtevkov za po
sojilo pa je za storitvene dejav
nosti. V samem delu v ekspozi
turi imamo precejšnje težave z 
odplačevanjem potrošnikih po
dojil, ki so bili dani za odpravo 
iposledic potresa.

V letu 1980 smo obnovili ak
cijo nakazovanja pokojnin na 
hranilne knjižice, vendar beleži
mo le majhen porast števila 
upokojencev, ki _ prejemajo po
kojnino na hranilne knjižice.

S to akcijo bomo v letu 1981 
nadaljevali s ciljem, da tako po
večamo sredstva za potrebe pre
bivalstva in za potrebe tekočega 
poslovanja naših organizacij 
združenega dela. Enako akcijo 
vodimo tudi na področju poslo
vanja oziroma nakazovanja 
osebnih dohodkov na tekoče ra
čune, vendar pričakujemo ob 
podpori OZD in občinskega sin
dikalnega sveta Šentjur večje 
rezultate te akcije v letu 1981.

V občini Šentjur delujejo na 
vseh osnovnih šolah pionirske 
hranilnice, ki v glavnem vse do
bro delujeo in našo mladino že 
v šolskih letih navajajo varče
vati. Na tem področju bo po
trebno še marsikaj narediti in 
pritegniti večino učencev v pio
nirsko varčevanje.

Ekspozitura Šentjur pri Celju 
je v latu 1980 neposredno sode
lovala z OZD. Prav na tem po
dročju nameravamo v letu 1981 
ob podpori DPO v občini ures

ničiti neposredno sodelovanje z 
vsemi OZD vse z željo in ciljem, 
da bomo prisbtsni tam, kjer 
nas združeno delo potrebuje in 
kjer lahko odigramo vlogo po
vezovalca in neposrednega uškla- 
jetvalea.

Vsem OZD in občanom želimo 
srečno in uspešno novo leto 
1981 z željo, da bodo tudi v no
vem letu zadovoljni z našimi 
uslugami, za kar se bomo vsi 
zaposleni še posebej potrudili.

Ekspozitura Šentjur

Novi prostori občinske knjižnice
5. decembra so bili otvorjeni 

novi prostori občinske knjižnice 
in to v prostorih, ki jih je do 
svoje preselitve uporabljala po
družnica LB v Kvedrovi ulici 16 
(bivša Svetinova hiša).

Predsednik IS skupščine obči
ne Ludvik Mastnalk je v svojem 
govoru ob otovorltvi očrtal raz
vojno pot knjižnice ob njenega 
rojstva do današnjih dni. Prido
bitev novih prostorov za knjiž
nico pomeni lep kulturni praz
nik, saj so s tem ustvarjeni soli
dni pogoji za delovanje ustano
ve, ki zagotavlja neposredno 
utrjevanje in širitev bogate kul
turne dediščine. Tradicija knjiž
ničarstva sega v Šentjurju v 
prejšnje stoletje, lko so tu delo
vali skladatelji Ipavci, ko so 
knjižnice imele pomembno me
sto v prebujanju narodne zave
sti in ohranjanju slovenstva.

Knjižnica, ki šteje danes
11.700 knjig bo imela v novih 
prostorih normalne pogoje za 
delo. Dosedanja aktivnost v 
knjižnici je bila že zelo bogata,

saj je bilo lani včlanjenih 636 
članov, med katerimi je bilo 273 
odraslih in 363 mladine. Število 
članov knjižnice od ustanovitve 
takoj po osvoboditvi pa do da
nes se je povzpelo že na 2.027. 
Obiskov v knjižnici je bilo lani 
6.117, od tega 4.354 mladih bral
cev.

Knjige v knjižnici so po pro
storih ločene za odrasle, mladi
no in cicibane, povrhu pa je še 
prostor za čitalnico z vrsto 
strokovnih knjig — za vse je 
seveda prost pristop. Vodstvo 
knjižnice je že uvedlo nove ob
like za mladino, to so ure prav
ljic, ki so kar v začetku dobro 
obnesle. Knjižničarki, ena s pol
no drugo s honorarno zaposlit
vijo Obiskujeta dve delovni or
ganizaciji in to »Modo« in »TO- 
LO«, kjer izposojujeta delavkam 
knjige. Knjige si lahko izposo- 
jujerno v knjižnici trikrat na 
teden in to v ponedeljek ,in pe
tek od 7. do 19. ure, ob sredah 
pa 2 uri manj, to je do 17. ure.

Ernest Rečnik

Športni oddelek
Obiskovalce Merxove blagovni

ce že zunaj pod kOlonado privla
čijo lepo in okusno aranžirane 
izložbe, katerih dobršen del je 
namenjen mnogovrstni zimski 
športni opremi.

Če imamo želje in potrebo na
baviti si zimskošportne potreb
ščine, je najbolje, da se po stop
nicah povzpnemo v I. nadstrop
je blagovnice, kjer nas takoj 
desno od stopnišča preseneti iz
redno bogalt in kvaliteten izbor 
rekvizitov za šport ledenih po
vršin in snežnih poljan.

Kppou so na voljo smuči, ka
terih proizvajalec je tovarna 
ELAN iz Begunj in to vseh ve-

blagovnice Merx
Ukrasti od najmanjših za ciciba
ne do največjih, najdaljših za 
odrasle. Jamstvo, da so Elanove 
smuči kakovostne, so olimpijski 
zmagovalec in dobitnik svetov
nega pokala v slalomu in vele
slalomu Ingemar Steonmarlk in 
naša alpslka smučarska repre
zentanca z Bojanom Križajem 
na čelu, saj vsi ti smučajo na 
Elanovih »dilcah«. Prav tako so 
na voljo kupcu smučarske pali
ce vseh velikosti in vezi znam
ke »Marker«. Za .strokovno mon
tažo vezi imajo v blagovnici u- 
sposoblj enega človeka, 'M je ab-

(Nadaljevanje na 8. strani)



solviral tovrstni tečaj v Begu
njah. Seveda spadajo h komplet
ni smučarski opremi tudi ustre
zni smučarski čevlji »pancerji 
in pol paincerji« in ostali červlji, 
katerih izbor tovarne ALPINA 
je vsestranski.

Iz programa Addidas imajo v 
prodaji drsalke, montirane na 
čevlje, vseh velikosti; prav tako 
so se bogato založili s sankami 
različnih velikosti in kakovosti. 
K popolni ponudbi spadajo 
bunde, kape, smučarski komple

ti, rokavice, nogavice v pestrih 
barvah, ki jih je na voljo še in 
še. Pozabili niso na maže, gla
dilce, stabilizatorje in še druge 
potrebščine. Oddelek nudi kup
cu drese, trenirke in copate iz 
programa addidas vseh veliko
sti in barv.

Bliža se novo leto in z njim 
dedek Mraz, zato je prav če si 
ogledate odlično založen odde
lek igrač, ki je v Sklopu šport
nega oddelka.

O D R E D B O
O UKREPIH ZA PREPREČEVA
NJE, ZATIRANJE IN IZKORE
NINJENJE STEKLINE

1. člen
Zaradi pojava stekline se za 

območje občine Šentjur pri Ce
lju odrejajlo naslednji ukrepi:
— na vsem območju se odreja 

komtumae psov in mačk,
— v času Ikontumaca morajo bi

ti psi privezani ali zaprti, ka
dar pa so zunaj bivališča, mo
rajo biti na vrvici in z nagob
čnikom, mačke morajo biti v 
času kontumaca zaprte,

— pse je dovoljeno uporabljati 
za lov, če so bili dvakrat na 
leto zaščitno cepljeni proti 
steklini, če imajo pasjo znam
ko in če so imuni proti ste
klini.

2. člen
Lovske družine so dolžne po- 

končavati zveri, neregistrirane in 
necepljene pse, klateške pse, pse 
brez znamkice in mačke, ki niso 
zaprte.

Pokončane pse in mačke mo
rajo lovci dati v neprepustne 
vreče in jih spraviti do prve hi
še, ki je dostopna za vozila ve- 
terinarškodiigianske službe. O 
tem morajo takoj obvestiti Vete
rinarski zavod Célje — PE Šent
jur pri Celju.

Trupla pokončanih zveri mo
rajo člani lovSkih organizacij ta
koj dati v neprepustno vrečo in 
jo z označbo kraja in dneva od
strela oziroma najdbe takoj po
slati Veterinarskemu zavodu Ce
lje — PE Šentjur pri Celju. Ve
terinarski zavod Celje — PE 
Šentjur pri Celju poskrbi za la
boratorijski pregled možganov 
takih (živali, veterinarško-higien- 
ska služba pa za neškodljivo od
stranjevanje itrUpei.

3. člen
Prepovedano je odirati trupla 

psov, mačk, lisic in drugih dla
kastih živali, če niso izpolnjeni 
pogoji, ki jih določa 12. člen pra
vilnika o Ukrepih za zatiranje in 
izkoreninjenje stekline pri živa
lih (Uradni list SFRJ, št. 34/80).

4. člen
Veterinarji, gozdarski delavci, 

gozdni nadzorniki, lovski čuvaji, 
preparatorjii in druge osebe, ki 
pri svojem delu lahko pridejo 
v stik s kužnim materialom, ki 
vsebuje povzročitelja stekline, 
morajo biti zaščitno cepljeni pro
ti steklini z Merieux cepivom.

5. člen
V eterinarsko-higienska služba 

mora odvzeti in pokončati vse 
necepljene, neprivezane in kla
teške pse ter nezaprte mačke na 
stroške lastnikov, če se ti dajo 
ugotoviti.

6. člen
Poleg določil te odredbe se u- 

porabljajo tudi veterinarsko-sa- 
nitarni ukrepi, [ki jih predpisuje 
pravilnik o ukrepih za zatiranje 
in ižkoreninjenje, stekline pri 
živalih (Uradni list SFRJ, št. 
34/80).

7. člen
Nadzorstvo nad izvajanjem te 

odredbe opravljata Občinski ve
terinarski in sanitarni inšpek
tor.

8. člen
Kršitve določb te odredbe se 

katznujejo po zakonu o varstvu 
živali pred (kužnimi boleznim/, 
ki ogrožajo vso državo (Uradni 
list SFRJ, št. 43/76), in zakona o 
varstvu prebivalstva pred nalez
ljivimi boleznimi, ki ogrožajo 
vso državo (Uradni list SFRJ, št. 
58/78).

9. člen
Z dnem, ko začne veljati ta 

odredba, preneha veljati odred
ba o ukrepih za preprečevanje 
stekline v Občini Šentjur pri Ce
lju (Uradni list SRS, št. 7/80) ter 
sprememba in dopolnitev iste 
odredbe (Uradni list SRS, št. 21/ 
80).

10. člen
Ta odredba začne veljati na

slednji dan po objavi v Urad
nem listu SRS.
Številka: 322-21/80-2 
Šentjur pri Celju, 19. 11. 1980

Predsednik Izvršnega sveta
Skupščine občine Šentjur 

pri Celju
LUDVIK MASTNAK

Uredniški odbor: Francka Vidovič — glavni in odgovorni ure
dnik, Goce Kalajdžiski — tehnični urednik, Irena Rauter in 
Mira Pečar — lektorici, Hinko Pap — član, Franc Škoberne 

— fotografije.
Glasilo UTRIP izdaja Občinska konferenca SZDL Šentjur v 

nakladi 5.550 izvodov
Tisk: Papirkonfekcija Krško

Oproščeno temeljnega davka od prometa proizvodov 
št. 475-15/9-1978

Fotografij in rokopisov ne vračamo.

* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *

3. L 1981 ob 19. uri, 4. 1. 1981 
ob 17. uri — SIVI OREL, ame
riški western film v barvah. Re
žija: Charles Pierce. Igrajo: Ben 
Johnson, Lana Wood, Alex Cord.

10. 1. 1981 ob 19. uri, 11. L 1981 
ob 17. uri — ORKESTER KLU
BA OSAMLJENIH SRC NARED
NIKA PEPPBRA, ameriški glas
beni film v barvah. Režija: Mi
chael Schultz. Igraljo: Berry Ro
bin, Maurice Gibb, Peter Framp- 
ton, Sandy Farriina, Frankie Ho
ward, Billy Preston.

11. 1. 1981 ob 10. uri matineja 
— SNEGULJČICA IN SEDEM 
PALČKOV, ameriška risanka v 
barvah. Proizvodnja: Walt Dis
ney.

17. 1. 1981 db 19. uri, 18. 1. 1981 
db 17. uri — MOŽJE IZ BRA
ZILIJE, ameriški film v barvah. 
Režija: Franklin Shafiner. Igra
jo: Gregory Peck, James Mason, 
Lily Pailmer, Laurence Olivier.

24. L 1981 ob 19. uri, 25. L 1981 
ob 17. uri — SAFARI RALLY, 
kenijiskodtailijamski film v bar
vah, 6000 km strahu. Režija: Al
bert Thomas. Igraijo: Robert
Duval, Joe Alessandro, Olga Bi
sera.

REŠITEV
NAGRADNE KRIŽANKE

'J
STENA, APNAR, KI, MAL, CRO- 
SIT, NASAD, STELIT, JŽ, TOR, 
CE, RG, OPA, AASEN, AMANAT, 
ALA, ALT, TONC, RANČ, MEČ 
STEŽAJKA, ICA, TAKT, DAR.

Prispelo je 53 rešitev, od tega 
17 pravilnih.

Izžrebani so bili naslednji na
grajenci:

LOSET Anica, Črnolica 16 a 
63230 Šentjur pri Celju

2. POLUTNIK Jože, Lopaca 8, 
63262 Prevorje

3. VODEB Aci, Kalobje 19,63230 
Šentjur pri Celju.

Nagrajencem čestitamo. Knji
žne nagrade dobijo po pošti.

Uredništvo

Season's (greetings
31. 1. 1981 ob 19. uri — BRUCE 1 / /v w vLEE PROTI SUPERMANU, «  JVl£lU£UrS VOCTLXL
hoing-kangški film v barvah. Re
žija: Wu Chia-Chun. Igrajo: Bru
ce Lee, Lung Fei, Lulu Wen, Joe 
Brown. _  _
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Okličeš Olestas


